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Vragen van de leden Lucas en Anne Mulder (beiden VVD) aan de Minister 
van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over cao-belemmeringen van 
bbl-leerwerkplekken (ingezonden 28 januari 2015). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Bouwleerlingen moeilijk aan de bak door 
Polen en Bulgaren»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat aanvullende bepalingen in cao’s ten aanzien van het 
salaris of een baangarantie negatief kunnen uitpakken voor het aantal 
bbl-leerwerkplekken?2 

Vraag 3
Wat bent u voornemens te doen om deze belemmeringen weg te nemen? 

Vraag 4
Kunt u een overzicht geven van andere sectoren waarin aanvullende 
afspraken zijn gemaakt ten aanzien van het loon dat bbl-leerlingen krijgen 
bovenop het minimumloon? 

Vraag 5
Is het waar dat het aantal bbl-plekken in de afgelopen zes jaar met veertig 
procent is afgenomen van 164.758 naar ongeveer 100.000 plekken?3 Kunt u 
een overzicht geven in welke sectoren minder bbl-leerwerkplekken zijn? Kunt 
u deze sectoren vergelijken met uw antwoorden op vraag 4? 

Vraag 6
Hoe verschillen in deze sectoren de baankansen van een gediplomeerde 
bol-leerling en een bbl-leerling?3 Is het waar dat in 2013 anderhalf jaar na 
afstuderen vijf procent van de bbl-studenten geen betaalde baan had, terwijl 
dit percentage voor de bol-studenten op zeventien procent lag? Deelt u de 

1 http://www.dagroosendaal.nl/2013/07/bouwleerlingen-moeilijk-aan-de-bak-door-polen-en-
bulgaren/

2 bbl: beroepsbegeleidende leerweg
3 Barometer SBB oktober 2014
3 bol: beroepsopleidende leerweg
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mening dat bbl-routes goed opleiden voor een baan en dat we deze routes 
moeten bevorderen? 

Vraag 7
Bent u van mening dat dit soort aanvullende cao-bepalingen onwenselijk zijn 
en belemmerend werken? Zo ja, wat bent u voornemens om hier aan te 
doen?
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